

人見人愛的「米奇夢幻餐具系列」，首度供惠康顧客獨家換購！
1套8款陶瓷餐具特別以卡通手繪風，重現出經典米奇造型，集品味、趣味於一身。
立即換購，儲齊全套，將米奇開心魔法帶返屋企啦！

Launching for the very first time exclusively at Wellcome, this 8-piece porcelain dinnerware is designed with the world's most recognizable Disney character. Classical sketches, which feature different body parts of Mickey Mouse on each piece are not only stylish, but also a fun touch to your table-setting. Bring Mickey and Disney's magical moment to your family today!

惠康 wellcome

獨家換購 • EXCLUSIVE REDEMPTION

米奇夢幻餐桌

BRINGING DISNEY
MAGICAL MOMENTS
TO YOUR FAMILY

經典造型
隆重登場

20.5厘米小餐碟(兩隻)
20.5cm Side Plate x 2



50 笑印
免費換領

或 or 20 笑印+\$29.9
換購 To Redeem

For Free Redemption 標準價Standard price: \$160

11.5厘米飯碗(兩隻)
11.5cm Small Bowl x 2



50 笑印
免費換領

或 or 20 笑印+\$29.9
換購 To Redeem

For Free Redemption 標準價Standard price: \$160

14厘米湯碗(兩隻)
14cm Medium Bowl x 2



60 笑印
免費換領

或 or 20 笑印+\$39.9
換購 To Redeem

For Free Redemption 標準價Standard price: \$200

280毫升水杯(兩隻)
280ml Mug x 2



60 笑印
免費換領

或 or 20 笑印+\$39.9
換購 To Redeem

For Free Redemption 標準價Standard price: \$200

24厘米上菜碗
24cm Serving Bowl



70 笑印
免費換領

或 or 20 笑印+\$44.9
換購 To Redeem

For Free Redemption 標準價Standard price: \$220

18.3厘米大湯碗(兩隻)
18.3cm Large Bowl x 2



70 笑印
免費換領

或 or 20 笑印+\$44.9
換購 To Redeem

For Free Redemption 標準價Standard price: \$220

27厘米餐碟(兩隻)
27cm Dinner Plate x 2



80 笑印
免費換領

或 or 20 笑印+\$49.9
換購 To Redeem

For Free Redemption 標準價Standard price: \$250

250毫升茶杯連碟(兩套)
250ml Cup and Saucer x 2



80 笑印
免費換領

或 or 20 笑印+\$49.9
換購 To Redeem

For Free Redemption 標準價Standard price: \$250

儲齊全套

「米奇夢幻餐具系列」
「家」添開心魔法！

笑住儲
COLLECT HAPPY STAMP

FREE 免費



© Disney



「米奇夢幻餐具系列」笑印派發日期
由2017年4月1日至2017年8月3日。

所有「米奇夢幻餐具系列」須於2017年8月17日或之前換領/換購。

產品由中國製造
Products are made in China

Happy Stamps of "Disney Dinnerware Collection" will be available from 1 Apr 2017 to 3 Aug 2017.
All redemptions or purchase of "Disney Dinnerware Collection" products must be completed on or before 17 Aug 2017.

所有餐具均適用於微波爐及洗碗碟機

All Disney Dinnerware are microwave and dishwasher safe

The Dairy Farm Company, Limited
牛奶有限公司

購物滿 \$60 即送 笑印 1 個
Every \$60 purchase gets 1 Happy Stamp

星期六、日購物滿 \$350 即享雙倍 笑印
Earn Double Happy Stamps for purchase of \$350 or above on Saturday and Sunday

買「笑印 精選」產品多送額外 笑印
Purchase Bonus Buy Item(s) and get Extra Happy Stamp(s)



© Disney

「米奇夢幻餐具系列」



產品由中國製造
Products are made in China

1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30	31	32	33	34	35
36	37	38	39	40	41	42
43	44	45	46	47	48	49
50 個笑印免費換領 20.5厘米小餐碟(兩隻) 或 11.5厘米飯碗(兩隻)	51	52	53	54	55	56
57	58	59	60 個笑印免費換領 14厘米湯碗(兩隻) 或 280毫升水壺(兩隻)	61	62	63
64	65	66	67	68	69	70 個笑印免費換領 18.3厘米大湯碗(兩隻) 或 24厘米上蓋碗
71	72	73	74	75	76	77
78	79	80 個笑印免費換領 27厘米餐碟(兩隻) 或 250毫升茶杯連碟(兩隻)				

客戶服務熱線 : 2369 2226 | 辦公時間 : 星期一至五 上午9時至下午6時
Enquiry Hotline : 2369 2226 | Office Hours : Mon to Fri 9:00 a.m to 6:00 p.m.

條款及細則

• 顧客儲齊指定笑印數量並需自行貼於宣傳單張可免費換領/換購「米奇夢幻餐具系列」產品。有關換領/換購「米奇夢幻餐具系列」產品：購物滿\$60可獲笑印一個，\$120可獲兩個，如此類推，並以單一發票及折實價計算。• 每次購買指定數量之「笑印精選」貨品可獲額外笑印，額外笑印之數量按推廣而定，並須購物滿\$60。塑膠購物袋收費不計算為購物金額。• 「雙倍笑印」優惠適用於星期六及星期日並須購物滿\$350(以單一發票及折實價計算)。• 「雙倍笑印」優惠不適用於購買「笑印精選」貨品所得的額外笑印，所得笑印數目，將會以折扣後或/及使用現金折扣後之消費金額計算。• 購買惠康禮券及增值八達通，均不獲派笑印。• 笑印影印本恕不接受。• 使用「惠康為您送」或惠康「網購店取」服務之顧客，同樣可獲笑印，所有換領/換購手續，須於惠康超級市場分店辦理。過去推廣活動之印花或笑印將不適用於「米奇夢幻餐具系列」換購活動。• 所有已換領/換購「米奇夢幻餐具系列」之笑印將不可退回。• 「米奇夢幻餐具系列」數量有限，換/售完即止。• 產品一經換領/換購/購買，不可更換及退款。• 貨品銷售如需退貨或更換，笑印須一併退回惠康超級市場。• 「米奇夢幻餐具系列」於中國製造。任何第三者權益將不可按<合約(第三者權益)條例>強制執行。• 如有任何爭議，惠康超級市場保留最終決定權。

Terms & Conditions:

• Customers need to stick the required number of Happy Stamp on promotion leaflet to redeem or purchase the "Disney Dinnerware Collection" for free or at the special redemption price. 1 Happy Stamp for every \$60 spent, 2 Happy Stamps for every \$120 spent, and so on will be given under single transaction and discounted price. • For purchase of \$60 or above per receipt, extra Happy Stamp(s) will be given upon purchase of the designated amount of Bonus Buy Item(s). • The number of extra Happy Stamps given depends on the promotion details. • The Plastic Shopping Bag Charging is excluded from the spending requirement. • "Double Stamp" will be given with Saturday and Sunday purchase of \$350 or above under single transaction and discounted price. • "Double Stamp" is not applicable to the extra stamps received from purchasing Bonus Buy Items. • The number of Happy Stamps given will be based on the transaction amount after discount and/or after cash payment discount. • No Happy Stamp will be given for the purchase of Welcome gift vouchers or Octopus Card topups. • Photocopies of Happy Stamps will not be accepted. • Happy Stamps will also be given to transactions of Wellcome Delivers or Wellcome "Click and Collect" services. All redemptions or purchases must be undertaken in person at a Wellcome Supermarket store. • Stamps from previous promotions are not applicable to the "Disney Dinnerware Collection" redemption programme. • Happy Stamps that have been used for the redemption of the "Disney Dinnerware Collection" will not be returned to customers. • Quantities of the "Disney Dinnerware Collection" are limited and the offer is valid while stocks last. • No refund/product change will be allowed after the "Disney Dinnerware Collection" redemption/purchase. • In the event of product refunds, Happy Stamps must be returned to Wellcome Supermarket. • All items of the "Disney Dinnerware Collection" are made in China. • No third party right shall be enforceable under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance. • In case of dispute, the decision of Wellcome Supermarket is final and binding.